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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 7/2006-2007 
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 2. 10. 2007 o 14:00 h 

Prítomní 
Ing.M.Bachratý,PhD., Ing.J.Beniak, Ing.D.Čurka,PhD., RNDr.J.Gabková, prof.Ing.G. 
Hulkó,DrSc., Ing.V.Chmelko,PhD., Ing.Š.Gužela,PhD., RNDr.S.Halusková,PhD.,  doc.Ing. 
Z.Iždinská,PhD., doc.Ing.R.Olšiak,PhD., Ing.P.Petrák,PhD., Ing.F.Ridzoň,PhD., Ing.C. 
Schmidtová, Mgr. K.Vassalová, Paedr.J.Žídek, M.Fábry, Bc.A.Haringová, Bc.J.Kapustinec, 
T.Petrilák, M.Repko, M.Sigut, Bc.O.Smyk, M.Šulaj, Bc.D.Zeumer 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Informácie o novele VŠ 
3. Zásady prijímacieho konania na ak. r. 2008/2009 
4. Návrh dekana na vymenovanie prodekana pre VVČ 
5. Schválenie rozpočtu fakulty na rok 2007  
6. Kritériá delenia rozpočtu fakulty na r. 2008 
7. Rôzne 
 

K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF STU Ing. V. Chmelko, PhD. Program bol 

jednomyseľne prijatý. 
 

K bodu 2 
O novele VŠ zákona informoval Ing. V. Chmelko, PhD. Zameral sa na zmeny VŠ 

týkajúce sa AS - napr. právo na predlžovanie pracovného pomeru zamestnancov nad 65 
rokov bude mať dekan fakulty. 
 

K bodu 3 
Zásady prijímacieho konania na ak. r. 2008/2009 predniesol doc. Ing. F. Urban, PhD.  
V diskusii členovia AS žiadali dekana fakulty, aby o prípadnom neotvorení študijného 

programu rozhodoval aj garant programu. 
Hlasovanie o predloženom materiáli:   

Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  24 
Súhlas vyjadrilo:  22 
Proti:      1 
Zdržali sa:     1 
 

K bodu 4 
Dekan SjF STU doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD navrhol vymenovať za prodekana pre VVČ 

doc.Ing. Martina Halaja, PhD. Po diskusii členov AS prebehlo tajné hlasovanie. 
Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných:   24 
Súhlas vyjadrilo:     3 
Proti:     13 
Neplatné hlasy:     8 
 

K bodu 5 
Členovia AS schvaľovali rozpočet fakulty na rok 2007. 

Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  24 
Súhlas vyjadrilo:  20 
Proti:      0 
Zdržali sa:     0 
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K bodu 6 
Dekan SjF STU doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD informoval o kritériách delenia rozpočtu fakulty 

na r. 2008.  
Z ostrany STU je snaha o zmenu pomeru medzi pedagogickými a vedeckými výkonmi. 

Ústavy prejdú na samofinancovanie. Bude urobený rebríček výkonov každého 
zamestnanca. Vedenie školy predloží kritériá delenia rozpočtu fakulty do 1. čítania 
v nasledovnom AS. 
K bodu 7 

Prof.Ing.G. Hulkó,DrSc. navrhol zmenu štruktúry AS v zmysle novej štruktúry 
základných pracovísk SjF. Z diskusie k danému návrhu vznikla požiadavka, aby 
legislatívna komisia AS SjF prekonzultovala uvedený návrh s legislatívnou komisiou AS 
STU. 

Na otázku RNDr. J. Gabkovej , či budú odmeňovaní učitelia externého štúdia, dekan 
odpovedal kladne.  

Dekan fakulty informoval o prebiehajúcej rekonštrukcii budovy. Okrem sociálnych 
zariadení sú na pláne aj prednáškové posluchárne.  

 
Prijaté uznesenia: 
7.1 AS schváľuje zásady prijímacieho konania na ak. r. 2007/2008 
7.2 AS nesúhlasí s návrhom na vymenovanie za prodekana pre VVČ doc.Ing. Martina 

Halaja, PhD.  
7.3 AS schváľuje rozpočet fakulty na rok 2007. 
7.4 Legislatívna komisia AS SjF prekonzultuje návrh o zmene štruktúty AS 
s legislatívnou komisiou AS STU.  
 
Zapísala: 
RNDr. Soňa Halusková, PhD. 
 
 
Overil: doc.Ing.Zita Iždinská, PhD. 
                   Tomáš Petrilák 
        Ing.Vladimír Chmelko, PhD. 
           predseda AS SjF STU 


